

2022年03月04日

親愛的好市多會員您好:

根據好市多購買紀錄·您在 2022/02/10 至 2022/02/24 這段期間·於好市多購買#2622074 WILSON 戶外四球拍羽球組,我們(與好市多)認為商品中的某些部位可能含有超過公司對於運動用品所訂立之鉛和/或塑化劑的含量標準。

請停止使用此商品,並請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。造成您的不便,敬請見諒。

若您對購買到的產品有任何疑問,請洽台灣好市多客服中心 449-9909(市話請直撥不加區碼·手機撥打請加 02·服務時間: 週一至週日 9:30 am ~ 9:30 pm。)

Dear Valued Costco Member,

March 04, 2022

Costco records indicate that you, or one of your add-on members, have purchased a Wilson Sporting Goods Co. outdoor badminton set, item #2622074, between 2022/02/10 to 2022/02/24. Wilson (in conjunction with Costco) has determined that certain components in the product may contain lead and/or phthalates in quantities that are above acceptable levels for the recreational product as sold.

Please do not use the item and return the item to your local Costco store for a full refund.

If you have any questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 449-9909 (For local calls, please dial directly without area code; please add 02 for mobile phone).

Service time: Monday to Sunday 9:30 am ~ 9:30 pm.

Chris Ryan
Director, Wilson Racket Sports products
Wilson Sporting Goods Co.



WILSON SPORTING GOODS CO.